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ПРОТОКОЛ 

№ 4 

 
Днес, 25.03.2024 г., от 09:00 ч. в зала 304 на община Шумен се проведе заседание на ПК 

по „Европейски проекти, международно сътрудничество и взаимодействие с 

неправителствени организации”. 

 

На заседанието присъстваха:  

Владимир Йолов              - председател 

Христофор Крумов                     - зам.-председател 

Богомил Петров                          - член 

Александър Денев                      - член 

Евгения Леополдова                 - член 

Венцислав Венков                      - член 

Ивайло Обретенов                 - член  

 

На заседанието присъстваха още: г-н Николай Колев - заместник-кмет по „Икономическо 

развитие“; г-н Петромир Минев – началник отдел „Европейски фондове и програми“. 

 

Заседанието беше открито и ръководено от г-н Владимир Йолов - председател на ПК 

ЕПМСВНПО, който провери кворума на членовете на комисията и предложи да бъдат 
разгледани и гласувани точките от дневния ред на предстоящото заседание на ОбС резолирани 

към постоянната комисия.  
 

С 6 гласа „за“, без „против“ и без „въздържали се“, комисията прие следния 

 

Д Н Е В Е Н    Р Е Д: 

I. Докладни записки за предстоящата сесия: 

1. Избор на представител в проекта „Изграждаме Европа с представители на местното 

самоуправление“ - докладна записка от проф. Христо Христов – кмет на община Шумен /т. 31 

от дневния ред на предстоящата сесия/; 

2. Кандидатстване с проект „Рехабилитация и модернизация на уличното осветление в 
Община Шумен" по Процедура „Подкрепа за енергийно ефективни системи за улично 

осветление“, с финансиране по линия на Механизма за възстановяване и устойчивост /Покана 2/ 

-докладна записка от проф. Христо Христов – кмет на община Шумен /допълнителна точка 

към дневния ред на предстоящата сесия /. 

 

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Докладни записки за предстоящата сесия. 
 

1. Избор на представител в проекта „Изграждаме Европа с представители на местното 

самоуправление“ - докладна записка от проф. Христо Христов – кмет на община Шумен / т. 31 

от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Владимир Йолов представи текста от докладната записка и даде думата за разяснения, 
мнения и становища. 

Г-н Петромир Минев – началник отдел „Европейски фондове и програми“ направи 

разяснения относно проекта „Изграждаме Европа с представители на местното 

самоуправление“.  

Г-н Венцислав Венков- член на ПК ЕПМСВНПО – „Нямаме въпроси. Щом е така 
институционално нека председателят на комисията да бъде представител в проекта. Аз 
предлагам да го гласуваме.“ 
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Г-н Владимир Йолов - председател на ПК ЕПМСВНПО – „Други предложения? Няма. 
Аз предлагам да гласуваме това предложение да се реши в сесийна зала, тъй като това е отворен 

въпрос и може да има други по-ефективни предложения.“ 

Г-н Венцислав Венков- член на ПК ЕПМСВНПО – „Ние да предложим на сесията да се 
гласува нашето предложение.“ 

 

Няма други желаещи от членовете на комисията да вземат думата по разглежданата 
докладна записка. Комисията пристъпи към гласуване на проекта за решение от докладната 
записка. 
 

Гласуване по т. 31: 

С 6 гласа „за“, без „против“ и без  „въздържали се“, комисията подкрепя 

решението от докладната записка, като прави персонално предложение за 

представител в проекта „Изграждаме Европа с представители на местното 

самоуправление“  да бъде избран г-н Владимир Йолов – председател на ПК 

„Европейски проекти, международно сътрудничество и взаимодействие с 
неправителствени организации”.  

 

2. Кандидатстване с проект „Рехабилитация и модернизация на уличното осветление в 
Община Шумен" по Процедура „Подкрепа за енергийно ефективни системи за улично 

осветление“, с финансиране по линия на Механизма за възстановяване и устойчивост /Покана 2/ 

-докладна записка от проф. Христо Христов – кмет на община Шумен / допълнителна 

точка към дневния ред на предстоящата сесия /. 

Г-н Владимир Йолов представи текста от докладната записка и даде думата за разяснения, 
мнения и становища. 

Г-н Венцислав Венков - член на ПК ЕПМСВНПО – „Кои ще са тези обслужващи и 

събирателни улици?“ 

Г-н Петромир Минев – началник отдел „Европейски фондове и програми“ - „В 

момента се изготвя техническият проект и енергийното обследване, с които ще кандидатстваме 
и там ще бъдат уточнение кои ще са точно.“ 

Г-н Николай Колев - заместник-кмет по „Икономическо развитие“ – „Това е втори 

лот. Първият е за улиците в града, той за нас е заварено положение и при него ще започне 
изпълнението. Докато при този просто срокът ни е до 02.04, затова е нужно да се мине през 
сесия сега, за да имаме решение, което е част от документацията за кандидатстване.“ 

Г-н Богомил Петров  - член на ПК ЕПМСВНПО – „Има ли някаква възможност с 
осветителните тела, които са демонтирани и работещи да се използват в по-малките населени 

места?“ 

Г-н Николай Колев - заместник-кмет по „Икономическо развитие“ – „Те със 
сигурност ще бъдат използвани, но тук целта е да се сложат енергоефективни и да се получи 

икономия от енергоефективност.“ 

Г-н Христофор Крумов - зам.-председател на ПК ЕПМСВНПО – „Какво ще е 
самоучастието на Общината?“ 

Г-н Николай Колев - заместник-кмет по „Икономическо развитие“ – „Няма.“ 

Г-н Венцислав Венков - член  на ПК ЕПМСВНПО – „До тия 2 000 000 лв. долу-горе ние 
колко ще искаме?“ 

Г-н Николай Колев - заместник-кмет по „Икономическо развитие“ – „Ние смятаме до 

горната граница.“ 

Г-н Христофор Крумов - зам.-председател на ПК ЕПМСВНПО – „Те няма да стигнат.“ 

Г-н Николай Колев - заместник-кмет по „Икономическо развитие“ – „Те няма да 
стигнат за всичко, но докъдето стигнат.“ 

Г-н Венцислав Венков - член  на ПК ЕПМСВНПО – „Всъщност големите села са 
залегнати.“ 
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Няма други желаещи от членовете на комисията да вземат думата по разглежданата 
докладна записка. Комисията пристъпи към гласуване на проекта за решение от докладната 
записка. 
 

Гласуване по допълнителната точка : 

Със 7 гласа „за“, без „против“ и без  „въздържали се“, комисията 

подкрепя решението от докладната записка.  
 

 

  Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 10.30 ч. 

     

ПРЕДСЕДАТЕЛ на ПК:/п/ 

          /Владимир Йолов/ 

 

 

Протоколист:/п/ 

      /София Язаджи/ 


